
八戸国際交流協会  Hachinohe International Relations Association (HIRA) 

TEL: 0178-43-9257 FAX：0178-47-1485 

〒031-8686 青森県八戸市内丸 1-1-1 市庁本館 4 階 市民連携推進課内 
031-8686 1-1-1 Uchimaru Hachinohe, Aomori, Hachinohe City Hall Main Building, 4F 

八戸国際交流協会外国人協力員登録申請書 

Foreigner Volunteer Registry Form 

 

 

八戸国際交流協会では、市内や周辺町村に在住する外国人に協会事業に参加してもらい、地域の

国際化をより一層進めるため、外国人協力員登録制度を設けました。登録した方には協会の行事

や多言語での生活情報をお知らせします。 
 

The Hachinohe International Relations Association (HIRA) has established a foreigner voluntee r 

registry for the purpose of promoting internationalization within the community through 

encouraging foreign residents of the City or towns and villages in its periphery to participate in 

events sponsored by HIRA. Furthermore, HIRA will provide useful information related to its 

events as well as daily life information to foreign residents who register. 
 

八户国际交流协会为推进八户地域的国际化和鼓励市内及周边在住外国人参加协会的交流事

业，我们设置了「外国人会员」注册制度。对注册的会员我们将免费向您提供关于国际交流协

会的活动内容的信息并接收您在生活等方面的免费咨询。 

 

※ 下記登録申請書をご記入の上提出ください。 

Please fill out the form below with information you wish to disclose. 

  请添写好下面的申请表后交到・・ 

氏名／姓名 
Name  

 性別／性别 

Sex  

 

国籍／国籍 
Nationality 

 母国語／母语 

Native Language 

 

住所／住址 
Address 

 

TEL／电话 
 

FAX／传真 
 

携帯／Mobile 

手机 

 

E ﾒｰﾙ／电子邮件 

E－mail 

 

職業／职业 

Occupation 

 

その他／其他 

Others 

 

 


